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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány napot ért átmeneti időszak alatt a 
Belügyminisztérium?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A  K/2949  számú,  „Mikorra  várható  az  ivóvíz-ellátás  helyreállítása  Szigetváron”  című
indítványomban  arra  hívtam  fel  a  figyelmet,  hogy  Szigetvár  Város  számos  utcájában  barnára
színeződött,  kellemetlen  szagú,  zavaros  víz  folyik  a  csapokból.  Kérdéseim  elsősorban  arra
vonatkoztak,  ami a helyben élőket  leginkább érdekli:  mikor  áll  helyre az ivóvíz-szolgáltatás  és
hogyan  kívánnak  kárpótlást  nyújtani  azoknak,  akik  bár  továbbra  is  teljes  árat  fizetnek  a
szolgáltatásért, mégsem jutnak használható vízhez a csapokból.

Rétvári Bence Államtitkár Úr válasza szerint a hosszú hónapok óta fennálló helyzet átmenetinek
tekinthető, bár nem derült ki, hogy mennyi időt kell érteni az „átmeneti” kifejezés alatt. Az ivóvíz-
szolgáltatás egyébként Államtitkár Úr szerint nem szünetel, sőt a vízminőségi paraméterek szerint a
fogyasztás korlátozására sincs szükség.  

Ezzel  az  információval  Szigetvár  érintett  utcáiban  élők  helyzete  erős  ellentmondásban  van.
Államtitkár is elismerte, hogy lajtoskocsi került kihelyezésre azok számára, akik nem szeretnék a
közműves vizet fogyasztani. Erre minden bizonnyal nagy szükség is lehet, mert az itt élők szerint a
csapból folyó víz továbbra is barnára színeződött és büdös. 

A fentiekre tekintettel Államtitkár Úr válaszát teljeskörűnek tekinteni nem tudom. Továbbra sem
lehet tudni ugyanis, hogy mikor folyik újra használható ivóvíz a csapokból az érintett utcákban és
hogyan kompenzálják a használhatatlan szolgáltatásért fizető családokat.

A fentiekre tekintettel kérdezem tehát ismét tisztelt Miniszter Urat:



1. Hány napot ért a Belügyminisztérium átmeneti időszak alatt az ivóvízminőség-javító program
következtében  kialakult  vas  kiválás  tekintetében?  Mikorra  várható  tehát  az  ivóvíz-szolgáltatás
helyreállítása Szigetvár érintett utcáiban?

2. Milyen kompenzációt kívánnak nyújtani azoknak a családoknak, akik hónapok óta teljes árat
fizetnek a büdös és barnára színeződött vízért?

 

Várom válaszát, tisztelettel

dr. Tóth Bertalan
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